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Z Á P I S N I C A  

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Gemerskej Hôrke, 
konaného dňa 27.4.2023 v zasadačke Obecného úradu v Gemerskej Hôrke 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď. príloha) 

Starosta obce:  Gejza Milko  

Poslanci : PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, 
Marek Szabó Dózsa,  

Ďalší prítomní: Margita Kisfaludiová – hlavná kontrolórka obce 

 Angela Lenkeiová – účtovníčka obce 

Zapisovateľka: Ing. Eleonóra Iván 

Hostia: Štefan Polák 

Návrh programu : 

1. Otvorenie zasadnutia 
Ülés megnyitása 
a) Určenie zapisovateľa 
Jegyzőkönyvvezető megválasztása 
b) Schválenie programu zasadnutia 
Napirend elfogadása 
c) Určenie overovateľov zápisnice 
Jegyzőkönyv-hitelesítők megválasztása 

2. Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
Képviselő-testület előző ülésén elfogadott határozatok teljesítésének ellenőrzése 

3. Rozpočet obce Gemerská Hôrka na r.2023-2025-prerokovanie a schválenie návrhu 
Gömörhorka község 2023-2025. évi költségvetése – tervezet megtárgyalása és elfogadása 
a) Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce 
 Főellenőr szakmai álláspontja a költségvetés tervezetéhez 
b) Stanovisko komisie finančnej, majetkovej a pre podporu podnikania k návrhu rozpočtu 
 Pénzügyi, vagyonügyi és vállalkozás támogatási bizottság álláspontja a költségvetés 
tervezetéhez 

4. Určenie kompetencie starostu na vykonávanie zmien rozpočtu v priebehu rozpočtového roka 
Polgármester hatáskörének maghatározása a költségvetési év során általa végre hajtható 
költségvetési módosítasokra 

5. Voľba členov pracovných komisií obecného zastupiteľstva 
Tagok megválasztása a képviselő- testület munkabizottságaiba 

6. Informácia starostu obce o došlých žiadostiach 
Polgármester tájékoztatója a beérkezett kérelmekről 
a) Žiadosť Františka Bakóa o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce 
 Bakó Ferenc kérelme a község tulajdonában lévő telek megvételére 

7. Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 
Egyéb – szóadás a nyilvánosságnak, interpellációk, keresletek 

8. Záver – Befejezés 
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K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril starosta obce Gejza Milko, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Starosta 

skonštatoval, že počet prítomných poslancov OZ je 5 a zasadnutie OZ je uznášaniaschopné. 

K bodu a) Určenie zapisovateľa 

Starosta určil za zapisovateľa zápisnica pani Ing. Eleonóra Iván, zamestnankyňu Obecného úradu. 

Pani Ing. Eleonóra Iván poznamenáva, že zasadnutie bude nahrávané diktafónom, pre účely spísania 

zápisnice. 

K bodu b) Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce za overovateľov zápisnice navrhol pána Mareka Szabó Dózsu a PhDr. Alexandra 

Ambrusa. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ za overovateľov zápisnice určilo Mareka Szabó Dózsu a PhDr. Alexandra Ambrusa. 

K bodu c) Schválenie programu zasadnutia 

Pán starosta predniesol návrh programu zasadnutia, ktorý bol poslancom rozposlaný v pozvánke na 

zasadnutie OZ a bol taktiež zverejnený na úradnej tabuli obce, ako aj na webovom sídle obce 3 dni 

pred zasadnutím OZ. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje do bodu č. 6 pridať ešte tieto body: 

6b) Žiadosť Zoltána Huráka o povolenie parkovania motorových vozidiel na pozemku vo vlastníctve 

obce  

6c) Žiadosť Alžbety Palcsóovej o zriadenie autobusovej zastávky „na znamenie“ pri samote 

nachádzajúcej sa v extraviláne obce 

6d) Žiadosť Valérie Konczovej o poskytnutie pomoci vo veci napojenia rodinného domu č. 27 na 

verejný vodovod 

6e) Žiadosť Splnomocnenca vlády SR pre národnostné menšiny o odstránenie zistených nedostatkov 

v oblasti dodržiavania jazykových práv príslušníkov národnostných menšín v oblasti Gemerská Hôrka 

Nakoľko nikto z prítomných poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta dal o doplnenom 

programu zasadnutia hlasovať. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 
 
Starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že program rokovania OZ bol schválený. 
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K bodu 2: Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 

Pán starosta konštatuje, že neevidujú žiadne úlohy z predchádzajúceho zasadnutia OZ a na základe 

tohto poznatku berú poslanci túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 
 

K bodu 3: Rozpočet obce Gemerská Hôrka na r.2023-2025-prerokovanie a schválenie návrhu 

Pán starosta predkladá OZ upravený rozpočet na r. 2023-2025, ktorý bol poslancom rozposlaný spolu 

s pozvánkou. 

a) Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce 

Pani kontrolórka poznamenáva, že svoje stanovisko upravila na základe úprav komisie finančnej, 

majetkovej a pre podporu podnikania. Dodáva, že rozpočet na rok 2023 bol doplnený o projekty 

a odporúča OZ predložený návrh rozpočtu na rok 2023 schváliť a návrh viacročného rozpočtu na roky 

2024-2025 vziať na vedomie. 

Pani účtovníčka dodáva, že bude treba riešiť situáciu v Maďarskej škole, ktorá z dôvodu nízkeho 

počtu detí dostáva málo finančných prostriedkov, ktoré nepokryjú náklady školy. Informuje OZ, že 

obec musela použiť finančné prostriedky Základnej školy slovenskej a taktiež obec zo svojho rozpočtu 

dotovala školu vo výške 550,00 Eur. Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta koľko detí momentálne 

navštevuje Základnú školu maďarskú? Podľa Mgr. Dávida Balázsa 18 detí. Pán PhDr. Alexander 

Ambrus navrhuje aby sa poslanci OZ vrátili k tejto problematike keď sa bude riešiť rozpočtové 

opatrenie. Pán Gejza Milko sa informuje aká je situácia v Základnej škole slovenskej? Podľa Ing. 

Eleonóry Iván momentálne navštevuje Základnú školu slovenskú 28 detí a od septembra by to malo 

byť 30 detí. 

Keďže poslanci nemali ďalšie dotazy, OZ berie odborné stanovisko hlavného kontrolóra na vedomie. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 
 

b) Stanovisko komisie finančnej, majetkovej a pre podporu podnikania k návrhu rozpočtu obce 

 Pán Mgr. Dávid Balázs dodáva, že boli zapracované položky, ktoré boli pripomienkované na minulom 

zasadnutí OZ. Pán Mgr. Dávid Balázs má dotaz na pána starostu ohľadom zamestnávania ďalšieho 

zamestnanca na ČOV. Pýta sa aká je jeho funkcia? Zároveň poznamenáva, že vie, že to nie je 

v kompetencii poslancov, ale pýta sa to z hľadiska šetrenia. Podľa pána starostu on je zodpovedný za 

chod ČOV a jeden zamestnanec na prevádzku je málo. Podľa Mgr. Dávida Balázsa obec mala 

zamestnať dlhodobo nezamestnaného občana. Pán PhDr. Alexander Ambrus vysvetľuje, že firma Prox 

T.e.c Poprad s.r.o., ktorá realizuje rekonštrukciu 3. linky ČOV má v podmienkach, že musí zamestnať 

človeka na 2, 3, 4 mesiace. V podmienkach je ale uvedené, že musí ísť o dlhodobo nezamestnaného 

občana rómskej národnosti. Obec sa pokúšala nájsť takého človeka, žiaľ márne. Podľa pána starostu 
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obec eviduje ľudí s týmito podmienkami, ale všetci sú zapojení momentálne do projektov cez Úrad 

práce, ktorý trvá 6 mesiacov. Keďže firma PROX TEC bude zamestnávať len po dobu dvoch, troch 

mesiacov jeho opätovné zaradenie by nebolo možné. Pán PhDr. Alexander Ambrus preto vyzýva 

poslancov ak by vedeli o vhodnom kandidátovi, nech dajú vedieť. Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta či 

to musí byť človek s trvalým pobytom v obci. Nie, dodáva pán PhDr. Alexander Ambrus. Pán PhDr. 

Alexander Ambrus dáva za pravdu Mgr. Dávidovi Balázsovi, že obec by mala zamestnať človeka, ktorý 

by zotrval na tej pozícií aspoň 5-10 rokov. 

Nakoľko poslanci nemali žiadne otázky, pán starosta vyzýva poslancov k hlasovaniu za programový 

rozpočet na rok 2023. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Pán starosta na základe výsledku hlasovania skonštatoval, že viacročný programový rozpočet obce 

Gemerská Hôrka a podrobný rozpis viacročného programového rozpočtu obce Gemerská Hôrka na 

rok 2023 na základe rozpočtovej klasifikácie výdavkov a na základe programov podľa predloženého 

programu bol schválený.  

K bodu 4: Určenie kompetencie starostu na vykonávanie zmien rozpočtu v priebehu rozpočtového 
roka 

Pán PhDr. Alexander Ambrus vysvetľuje, že v tomto bode ide o to aby pán starosta v prípade nutného 

výdavku, ktorý nebol plánovaný v rozpočte v rozpočtovom roku, mohol bez predchádzajúceho 

schválenia obecným zastupiteľstvom rozhodnúť o použití finančných prostriedkov na jeden účel. Pán 

PhDr. Alexander Ambrus navrhuje sumu 1500,00 Eur. 

Pán Ing. Peter Gubala sa pýta či suma 1500,00 Eur je dostačujúca. Pán starosta navrhuje sumu 

2000,00 Eur. Pán Ing. Peter Gubala navrhuje 2500,00 Eur. Pán Mgr. Dávid Balázs sa tiež prikláňa 

k sume 2000,00 Eur. 

Pán starosta na základe odznelých návrhov dáva hlasovať v tomto znení: 

a) na presun rozpočtovaných prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia 

celkové príjmy a výdavky; 

b) v prípade nutného výdavku, ktorý nebol plánovaný v rozpočte rozpočtového roka môže 

starosta obce bez predchádzajúceho schválenia obecným zastupiteľstvom rozhodnúť o 

použití finančných prostriedkov na jeden účel maximálne do výšky 2 000,- eur; 

c) v prípade nutného výdavku, ktorý nebol plánovaný v rozpočte rozpočtového roka môže 

starosta obce po predchádzajúcom súhlase obecného zastupiteľtsva rozhodnúť o použití 

finančných prostriedkov na jeden účel maximálne do výšky 5 000,- eur. 

Hlasovanie Pč.hlasov Menovite: 

Za:  5   PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
   Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti:  0   
Zdržal sa:   0 
Neprítomní:   2  Peter Iván, Róbert Vajda 

Pán starosta skonštatoval, že predmetné body boli schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 
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K bodu 5 Voľba členov pracovných komisií obecného zastupiteľstva 

Na základe spoločného rozhodnutia poslancov sa tento bod presúva na ďalšie rokovanie OZ. Pán 
starosta dáva o tom hlasovať. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ schvaľuje presun tohto bodu na ďalšie rokovanie OZ. 

K bodu 6 Informácia starostu obce o došlých žiadostiach 

a) Žiadosť Františka Bakóa o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce 

Žiadateľ František Bakó žiada o odkúpenie parcely E číslo 1973/2 vo vlastníctve obce. Je ochotný 
zaplatiť sumu 7 Eur za 1m2 alebo sumu podľa vzájomnej dohody, nakoľko pozemok potrebuje kvôli 
prístupu k svojej záhrade. V prípade vyhovenia žiadosti obci daruje obecnú cestu C. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta kde sa presne nachádza ten pozemok, ktorý chce p. František Bakó 
darovať? Je to cesta pri cintoríne smerom k domu majiteľa Róberta Vajdu - vysvetľuje p. Ing. Peter 
Gubala. 

Pán starosta dáva hlasovať o nevyhovení žiadosti Františka Bakóa o odkúpení obecného pozemku 
parcely E číslo 1973/2. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 4  PhDr. Alexander Ambrus,  Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, Marek Szabó 

Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  1 Mgr. Dávid Balázs 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ na základe výsledku hlasovania nevyhovie žiadosti p. Františka Bakóa o odkúpenie obecného 

pozemku. 

b) Žiadosť Zoltána Huráka o povolenie parkovania motorových vozidiel na pozemku vo vlastníctve 

obce  

Pán Zoltán Hurák žiada o obec o odkúpenie pozemku parcely E číslo 1973/2, ktorú by využíval na 

parkovanie motorových vozidiel. 

Pán starosta navrhuje dať pozemok do prenájmu. Marek Szabó Dózsa ja zato aby sa pozemok upravil 

a OZ navrhlo sumu za prenájom pozemku. Druhou možnosťou podľa PhDr. Alexandra Ambrusa je to, 

že žiadateľ si pozemok upraví na vlastné náklady a napr. 1 rok nebude platiť za nájom. 

Pán Ing. Peter Gubala informuje OZ, že ide o parcelu vo výmere 521m2 a 12m širokú. Podľa neho 

žiadateľ bol upozornený nato, že nie je dodržiavaná šírka cesty z dôvodu parkovania motorových 

vozidiel zamestnancami firmy pred rodinnými domami. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus navrhuje sumu vo výške 50,0 Eur/mesačne. Pán Marek Szabó Dózsa 

navrhuje uzavrieť zmluvu tak, aby nájomca uhradil nájom za celý rok. 
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Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o vyhovení žiadosti Zoltána Huráka, 
konateľa spoločnosti Halmat s.r.o., so sídlom Gemerská Hôrka č. 301, a zmysle ustanovení VZN 
č. 2/2019 o verejnom poriadku a dodržiavaní čistoty v obci Gemerská Hôrka povoľuje osobitné 
používanie pozemku vo vlastníctve obce, parcely registra „E", parc. č. 1973/2, na parkovanie 
motorových vozidiel, a to za odplatu 600 €/ročne a podľa podmienok nájomnej zmluvy, ktorú obec 
s menovaným žiadateľom uzavrie. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ na základe výsledku hlasovania vyhovie žiadosti vo vyššie spomínanom znení. 

c) Žiadosť Alžbety Palcsóovej o zriadenie autobusovej zastávky „na znamenie“ pri samote 

nachádzajúcej sa v extraviláne obce 

Žiadateľka žiada o zriadenie autobusovej zastávky nakoľko najbližšia autobusová zastávka je 

vzdialená 1 km od jej bydliska. Vzhľadom na jej vek a zdravotný stav regionálna autobusová linka je 

jedinou možnosťou kontaktu s úradmi, so službami ako obvodný lekár, obchody, pošta. 

Pán Ing. Peter Gubala otázka je tu tá či má právo obec vytvoriť autobusovú zastávku? Podľa Mareka 

Szabó Dózsu právo má ale kto to bude financovať?  

Pán Mgr. Dávid Balázs dodáva, že v predošlom období už sa pokúšali o zriadenie autobusovej 

zastávky ale nepodarilo sa ju zriadiť. 

Nakoľko poslanci OZ nemali žiadne otázky pán starosta dáva hlasovať o vyhovení žiadosti p. Alžbety 

Palcsóovej o zriadenie autobusovej zastávky „na znamenie“ pri samote nachádzajúcej sa 

v extraviláne obce a podniknúť kroky za účelom vytvorenia uvedenej autobusovej zastávky. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ na základe výsledku hlasovania vyhovie žiadosti vo vyššie spomínanom znení. 

d) Žiadosť Valérie Konczovej o poskytnutie pomoci vo veci napojenia rodinného domu č. 27 na 

verejný vodovod 

Žiadateľ žiada aby obec pomohla vo veci zabezpečenia dodávky pitnej vody k rodinnému domu č.27. 

Pre informáciu uvádza, že uvedený rodinný dom bol v minulosti napojený na verejný vodovod, 

z ktorého VVS v roku 2018 odpojila. 

Pán Marek Szabó Dózsa sa pýta prečo ich VVS odpojila z verejného vodovodu? Podľa Štefana Poláka 

mohlo to byť aj z dôvodu toho, že tam nebola žiadna spotreba. Pán starosta sa domnieva, že to 

mohlo byť aj z toho dôvodu, že keď spol. Milk-Agro odkúpila rodinným dom na podnikateľské účely 

vodovodná šachta, ktorého majiteľom je spol. Milk-Agro, ich vodovodnú prípojku odpojila. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa pýta? Akú pomoc má vlastne žiadateľ na mysli? Aby obec na vlastné 

náklady vykopala ryhu od verejného vodovodu po vodomernú šachtu? Pán Marek Szabó Dózsa 
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z dôvody nejasností navrhuje, aby sa žiadateľ dostavil na ďalšie zasadnutie OZ a tieto nezodpovedané 

otázky ozrejmil. 

Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o odklade žiadosti Valérie Konczovej 

o poskytnutie pomoci vo veci napojenia rodinného domu č.27 na verejný vodovod a o vyzvanie 

žiadateľky aby upresnila predmet a rozsah podanej žiadosti. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ na základe výsledku hlasovania odkladá žiadosť Valérie Konczovej vo vyššie spomínanom znení. 

e) Žiadosť Splnomocnenca vlády SR pre národnostné menšiny o odstránenie zistených nedostatkov 

v oblasti dodržiavania jazykových práv príslušníkov národnostných menšín v oblasti Gemerská 

Hôrka 

Pán PhDr. Alexander Ambrus vysvetľuje OZ, že v tejto žiadosti splnomocnenca vlády SR upozorňuje 

na nedostatky v nadväznosti na výsledky Správy o stave používania jazykov národnostných menšín na 

území SR za obdobie 2021-2022, ktoré boli identifikované v obci na základe vyplneného dotazníka. 

O postupe pri ich odstránení vrátane časového harmonogramu je potrebné informovať úrad do 31. 

mája 2023. V prípade neodstránenia nedostatkov môže byť uložená pokuta do výšky 2 500,00 Eur. 

V tejto žiadosti upozorňujú aj na fakt, že obec akúkoľvek písomnosť musí vydať aj v jazyku 

národnostnej menšiny, to však je neuskutočniteľné. 

Nakoľko neboli žiadne otázky zo strany poslancov pán starosta dáva hlasovať o poverení zástupcu 

starostu obce, PhDr. Alexandra Ambusa informovať Úrad splnomocnenca vlády SR pre národnostné 

menšiny o postupe pri odstránení zistených nedostatkov v oblasti dodržiavania jazykových práv 

príslušníkov národnostných menšín v obci Gemerská Hôrka, vrátane časového harmonogramu, a to 

v termíne do 31. mája 2023. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za:  4  Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala, Gejza Milko,  Marek Szabó Dózsa,  
Proti:  0   
Zdržal sa:   1  PhDr. Alexander Ambrus, 
Neprítomní:   2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Pán starosta skonštatoval, že poverenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

K bodu 7 Rôzne – slovo pre verejnosť, interpelácie, dopyty 

Výzva na rozšírenie kapacity Materskej školy 

Pán starosta informuje OZ, že bývalý pán starosta vypracoval projekt na rozšírenie kapacity 

Materskej školy. Teraz má vyjsť nová výzva a pýta sa poslancov OZ, či sa má obec zapojiť.  

Pán Mgr. Dávid Balázs upozorňuje nato, že v prípade rozšírenia kapacity treba počítať so zmenšením 

školského dvora. Podľa pána starostu, tento problém je potrebné riešiť s p. Zoltánom Jánosdeákom 

a ponúknuť mu odkúpenie jeho pozemku do majetku obce. 

Pán Gejza Milko sa pýta aký je nato rozpočet. Podľa pána starostu 330 000,00 Eur. Pani kontrolórka 

dodáva, že táto výzva je bez spoluúčasti obce.  
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Keďže poslanci nemali ďalšie otázky pán starosta dáva hlasovať o poverení prijať opatrenia za účelom 

zapojenia sa do výzvy o poskytnutie dotácie na rekonštrukciu Materskej školy podľa schváleného 

projektu. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Pán starosta skonštatoval, že poverenie bolo schválené vo vyššie spomínanom zmysle. 

Strategické (investičné) zámery obce v r. 2023 

Pán Gejza Milko dáva na vedomie poslancom, žeby mali pouvažovať o zapojení sa do výzvy Plán 

obnovy. V rámci nej by sa mohla zrekonštruovať „UNIMO“ ubytovňa, poprípade polyfunkčná budova 

„Magyar barak“. Dodáva, že sa vyhlásila aj výzva, ktorá je zameraná na rekonštrukciu budov 

postavené pred rokom 1980.  

Pán Mgr. Dávid Balázs pripomína, že prízemie budovy „Magyar barak“ je nízke. Pán Marek Szabó 

Dózsa k tomu dodáva, že tým pádom by mohol byť problém pri revízii budovy. 

Pán PhDr. Alexander Ambrus hovorí, že prvoradé je to, aby obec mala vypracované určité projekty, 

bez toho sa nemôže zapojiť do žiadnej výzvy.  

Pán Marek Szabó Dózsa návrhuje, aby OZ rozhodlo na, ktoré budovy dajú vypracovať projekt. 

OZ navrhuje vypracovať projekty pre nasledovné budovy: 

1. Polyfunkčná budova „Magyar barak“ 

2. Ubytovňa UNIMO 

3. Kúpalisko 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa priestory budov Magyar barak a Ubytovňa UNIMO by sa mohli využiť 

ako kancelárie, nájomné byty, ubytovňa. Pán Ing. Peter Gubala pripomienkuje, žeby bolo potrebné sa 

poinformovať od spol. Essity Slovakia s.r.o., či by mali záujem o prenajatie kancelárskych priestorov. 

Podľa PhDr. Alexandra Ambrusa nevyhnutá je aj rekonštrukcia tzv. Gizella ulice, kde však v prvom 

rade je potrebné doriešiť odkúpenie pozemkov do vlastníctva obce.  

Pán PhDr. Alexander Ambrus sa ďalej vyslovuje za rekonštrukciu a obnovenie prevádzky kúpaliska. 

Podľa jeho názoru, čo sa týka výdavkov, vysoké sú personálne náklady, nie prevádzkové náklady 

kúpaliska. A keďže príjmy sú malé, kúpalisko je nerentabilné. Často zdôrazňovaná rentabilita však nie 

je všetko.  Pri zvažovaní toho, či obec má finančne podporiť prevádzkovanie kúpaliska alebo nie, 

zohľadniť treba i to, že obec pravidelne dotuje napríklad aj činnosť futbalového klubu, a to bez 

ohľadu na rentabilitu poskytnutej dotácie. Pán Štefan Polák z radu obecenstva hovorí, že kúpalisko 

rentabilné by bolo možné vtedy, ak by bol Magyar Barak využívaný ako ubytovacie zariadenie. 

Keďže poslanci nemali ďalšie pripomienky pán starosta dáva hlasovať osobitne za vypracovanie 

strategického zámeru na rok 2023 prioritne zameraný na projektovú prípravu a realizáciu nižšsie 

uvedených investičných akcií. 
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Polyfunkčná budova „Magyar barak“ 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Strategický zámer bol schválený. 

Ubytovňa UNIMO 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Strategický zámer bol schválený. 

Kúpalisko 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 4  PhDr. Alexander Ambrus,  Ing. Peter Gubala, Gejza Milko, Marek Szabó 

Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  1 Mgr. Dávid Balázs 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Strategický zámer bol schválený. 

Vatra 

Pán starosta informuje poslancov OZ, že dňa 7.5.2023 sa bude konať v obci Vatra. Pán Mgr. Dávid 

Balázs sa zaujíma či občerstvenie bude zadarmo. Áno – odpovedá pán starosta. Pán Marek Szabó 

Dózsa informuje OZ, že minulý týždeň sa konala schôdza ohľadom tejto akcie, kde sa dohodlo, že 

poskytnutie občerstvenia bude prebiehať na základe vydaných lístkov zamestnancami obce podľa 

vopred vytlačeného zoznamu obyvateľov s trvalým pobytom v obci. Ďalej hovorí, že zabezpečenie 

dreva má on na starosti. Cena bude 80 Eur za 10-12m. Ďalej informuje OZ, že na podujatí vystúpi 

Milan Varga a skupina Özörényi Betyárok. Pán Ing. Peter Gubala sa pýta, či skupina Özörény Betyárok  

za vystúpenie na akcii Fašiangová zabíjačka pýtala nejaký honorár, a ak áno, aký. Podľa PhDr. 

Alexandra Ambrusa to bolo 180 Eur. Pán Ing. Peter Gubala je zato, aby sa oslovila skupina METAXON, 

keďže jej bola poskytnutá dotácia s tým, že za vystúpenia na obecných podujatiach nebudú žiadať 

honorár. Pán Marek Szabó Dózsa poznamenáva, že nechápe celý princíp, nakoľko obidve skupiny 

využívajú tú istú ozvučovaciu techniku, ktorú im dotovala obec. 

Nakoľko poslanci nemali iné dotazy poslanci berú plánovanú akciu Vatra na vedomie. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 
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Jednota dôchodcov na Slovensku 

Pán Mgr. Dávid Balázs dáva do pléna otázku, či poslanci OZ budú opätovne rozhodovať o žiadosti 

Jednoty dôchodcov na Slovensku, keďže bol oslovený s týmto dopytom od vedúcej spolku. Pán PhDr. 

Alexander Ambrus je zato, aby všetkým dôchodcovským spolkom pôsobiace v obci bol poskytnutý 

rovnaký finančný príspevok vo výške 200 eur. Zároveň navrhuje aby Jednota dôchodcov si podala 

novú žiadosť. Okrem vyššie spomínanej dotácie by bol spolku poskytnutý bezplatne priestor v dome 

dôchodcov na usporiadanie schôdzi. 

Poslanci na základe odznelých skutočností žiadajú starostu obce, aby vyzval štatutára ZO Jednota 

dôchodcov na Slovensku na upresnenie žiadosti o poskytnutie dotácie na činnosť uvedenej 

organizácie v roku 2013. Následne pán starosta dáva o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

OZ na základe výsledku hlasovania žiada starostu obce, aby vyzval štatutára ZO Jednota dôchodcov 

na Slovensku na upresnenie žiadosti. 

Odvádzanie odpadových vôd v priestoroch Essity Slovenko s.r.o. 

Pán Ing. Peter Gubala upozorňuje poslancov OZ, že spoločnosť Essity Slovakia s.r.o. ho upovedomila 

o skutočnosti, že tzv. Staničná ulica (domy č. 95-101) nie je napojená na verejnú kanalizáciu 

odpadových vôd, a zato môže byť obec pokutovaná. Vysvetľuje, že spol. Essity Slovakia s.r.o. bola zo 

strany VVS takmer pokutovaná, ale po prešetrení za pomoci robotov zistili, že vlastníkom pozemku je 

obec, nie spoločnosť Essity. Spomínané domy sú napojené na staré potrubie kanalizácie, ktoré vedie 

do potoka.  

Starosta skonštatoval, že poslanci OZ berú túto informáciu na vedomie a žiadajú Komisiu na 

prešetrenie problematiky verejnej kanalizácie a ČOV, aby danú vec prešetrila. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 

Napeňovač 

Pán Marek Szabó Dózsa navrhuje z dôvodu blížiaceho sa sviatku: deň detí zakúpiť napeňovač -

zariadenie na penovú party. 

Poslanci OZ berú túto informáciu na vedomie. 

Hlasovanie  Pč.hlasov  Menovite: 
Za: 5  PhDr. Alexander Ambrus, Mgr. Dávid Balázs, Ing. Peter Gubala,  
  Gejza Milko, Marek Szabó Dózsa,  
Proti: 0   
Zdržal sa:  0 
Neprítomní:  2 Peter Iván, Róbert Vajda 
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K bodu 8. Záver 

Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu zasadnutia, pán starosta poďakoval prítomným za 
účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

V Gemerskej Hôrke, dňa 27.4.2023 

Zapísala :  

Ing. Eleonóra Iván  ......................................  

 

_____________________________ 

Gejza Milko 
starosta obce 

Overovatelia: 

Marek Szabó Dózsa   .....................................    

PhDr. Alexander Ambrus    .....................................  

 


